
APRIL

Dankzij een lening met 
een hele lage rente

kunnen inwoners hun 
woning verduurzamen. Wij 

zorgden ervoor dat deze 
duurzaamheidslening ook 

voor mensen met een 
kleine beurs bereikbaar is.

Maart

Er zijn subsidies voor de wijk- en 
dorpsraden, maar ook voor andere 
inwoners met een goed klein initia-

tief in het dorp of de wijk.
Wij hielden die subsidies goed in de 

gaten, zodat er betrokkenheid is van 
inwoners in alle dorpen en wijken 

van de gemeente: kernendemocratie 
dus. Dankzij ons  komt er vanaf 
volgend jaar een halfjaarlijkse 

nieuwsbrief kernendemocratie.

0,5 uur

April

Dankzij onze moties komt er o.a. een 
armoedecoördinator, gaan we de 

schuldhulpverlening meer in eigen 
hand nemen, is het percentage om in 
aanmerking te komen voor financiële 
ondersteuning verhoogd en wordt er 

een geldkrant verspreid om tegemoet-
komingen voor mensen met een 

minimuminkomen onder de
aandacht te brengen.

Land van Cuijk heeft een
antidiscriminatiebeleid, het was 

alleen lastig te vinden. Met die reden 
stelden we schriftelijke vragen. 

Inmiddels is het beleid en het meld-
punt goed vindbaar op de gemeente-

lijke website.

Mei

In het nieuwe kermisbeleid is uitgesproken dat 
een kermis toegankelijk moet zijn voor iedereen. 
Dat is niet altijd het geval voor mensen die niet 

tegen te veel prikkels kunnen. Onze om een 
prikkelarme kermis zoals in Boxmeer, in meer 

kernen te organiseren is 
unaniem aangenomen.

Bij nieuwe bouwplannen moeten er veel 
meer betaalbare huizen en sociale huur-
woningen gebouwd worden. Maar omdat 

plannen vaak lang duren, kunnen we 
alleen nog oude plannen goedkeuren. Wij 
vroegen daarbij steeds hoe er ook in de 

oude plannen, toch meer goedkope huizen 
gebouwd kunnen worden. Dat blijven we 
ook doen, tot er goede plannen met veel 

meer betaalbare woningen komen.

In de cultuurnota hebben we 
opgeschreven hoe de muziek, 

kunst en andere cultuur in 
Land van Cuijk ondersteund 

kan worden. Onze verkiezings-
belofte voor een erfgoednet-
werk tussen de verenigingen 
en andere organisaties uit de 
voormalige gemeenten wordt 

daarin uitgewerkt.

Oktober

Op ons initiatief gaat de 
wethouder onderzoeken of 
we ouders die nu vanwege 

hun inkomen nog geen 
recht hebben op kinderop-

vangsubsidie financieel 
kunnen ondersteunen, 
zodat hun kinderen ook 
gebruik kunnen maken 
van de kinderopvang.

De meerderheid van de gemeente-
raad heeft ingestemd met ambitieus 
nieuw beleid en alle voorstellen van 

GroenLinks-PvdA. Windmolens en 
zonneparken kunnen nu de komen-

de jaren op een goede manier 
geplaatst worden in de gemeente, 

waarmee we onze doelen voor 2030 
kunnen gaan halen.

November

De gemeente gaat al haar eigen 
gebouwen, bijvoorbeeld de 

binnensportgebouwen, buurt-
huizen en MFA’s verduurzamen 

voor 2030. De komende jaren 
hebben we veel geld vrijge-

maakt om onze voorbeeldfunc-
tie als gemeente waar te maken 
met de verduurzaming van onze 

eigen gebouwen.

December

We werkten aan een natuur-
visie, die we volgend jaar 

kunnen vaststellen. Samen met 
het bomenbeleid gaat de 

natuurvisie onze gemeente 
vergroenen: van natuurgebie-

den en buitengebied, tot natuur 
aan dorps-

randen en in 
de kernen.

Met inwoners, organisaties, belang-
hebbenden en de gemeenteraad is er 
gewerkt aan een mobiliteitsvisie voor 
de komende 20 jaar. We gaan voor de 
fiets boven de auto, goed bereikbare 

kernen en hoogwaardig openbaar 
vervoer.

2023:
Dit hebben
we bereikt

Een vindbaar 
antidiscriminatiebeleid 

We versterkten de 
kernendemocratie

Verzilverde

verkiezingsbelofte

Januari

Verduurzaming
woning ook voor

kleine beurs

Gemeentelijke
gebouwen

verduurzaamd 
in 2030

€
We zetten ons in voor 

meer bestaanszekerheid

Uit protest hingen we
zelf de regenboogvlag uit

Op 15 april werden door het hele land regenboog-
vlaggen uitgehangen als reactie op recente gevallen 

van geweld tegen de LHBTI+ gemeenschap. Het 
college van de gemeente Land van Cuijk weigerde 

mee te doen aan deze actie, waardoor wij uiteinde-
lijk met een aantal raadsleden uit protest zelf de 
vlag hebben uitgehangen bij het gemeentehuis in 
Cuijk. De gemeente heeft toegegeven dat het een 

verkeerde inschatting was geweest om niet mee te 
doen.

April

We zorgden voor een prikkelarme 
kermis in meer kernen

Nieuw raadslid:
Han Welbers

Han Welbers werd voor de 
tweede keer geïnstalleerd 

als raadslid voor onze 
fractie. Hij verving Esmee al 
eens tijdens haar zwanger-
schapsverlof, maar na het 
vertrek van Roos Aben is 

Han nu permanent raadslid 
voor GroenLinks-PvdA. Roos 

werd bij haar afscheid 
koninklijk onderscheiden.

September

Twee keer per jaar gaat
de (steun-)fractie van

GroenLinks-PvdA op fietstocht 
in het Land van Cuijk
om onze gemeente

beter te leren kennen.

Door klimaatverandering zijn er 
steeds meer erg hevige buien 

en erg hete dagen. Met plannen 
en geld voor meer bomen, 

meer groen en minder 
stenen maken we Land 
van Cuijk bestand tegen 

het water en de hitte.

In 2027 is Land van
Cuijk nog meer

klimaatbestendig

September

Cultuurnota
en erfgoednetwerk

September

We vroegen steeds
opnieuw aandacht voor

betaalbare woningen

Er komt onderzoek
naar subsidie 
kinderopvang

We zorgden voor meer
duurzame energie
in onze gemeente

Oktober

Natuurvisie

Mobiliteitsvisie

December


